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Bemutatkozás: 

Sziasztok! Deák Tamás vagyok, másodéves kémia BSc szakos hallgató. Tanulmányaimat 2021 

őszén kezdtem az ELTE TTK falai között. Az elmúlt félévben már tevékenykedtem szakterületi 

koordinátorként, amely  rengeteg tapasztalattal járt, ezeket pedig szeretném továbbra is a 

szakterületem javára fordítani. Ezen kívül az előző ciklusban mentorként is tevékenykedtem, 

valamint, ahol tudtam segítettem a szakterületem gördülékeny működését.  

Motiváció: 

Azt már a korábbi pályázatomban is leírtam, hogy igen motivált vagyok, ami most már 

kiegészül 3 hónap tapasztalattal is. Ez idő alatt sok problémával, megoldandó helyzettel 

találkoztam, amelyek mind, mind próbára tettek, de általuk olyan ismeretek birtokába 

juthattam, mely úgy gondolom a szakterület számára hasznos lehet.  

Továbbra is abban a szerencsésnek mondható helyzetben vagyok, hogy mind a kollégiumokkal, 

a különféle ösztöndíjakkal, a Tudományos Diákköri tevékenységgel  és az ERASMUS+ 

mobilitással kapcsolatban is van személyes tapasztalatom, így egy olyan átfogó képem van az 

egyetemről, melyet eddig is a szakterületem javára fordítottam és ezentúl is így szeretnék tenni. 

Tisztségem alatt úgy érzem, hogy egy másik szemszögből kaptam rálátást egy szakterület 

működésére, így nyilván nem csak a szemléletem, hanem a terveim is változtak részben.  

Tervek: 

A következő ciklus mindenki számára igen megpróbáló lesz véleményem szerint. Kezdve a 

hagyományos TéTéKás Gólyatábor elmaradásától, a Kémiai Intézetben esedékes őszi 

nagyfelújításon át, a téli időszak bizonytalanságáig sok akadály fog elénk gördülni. Ezekre 

azonban fel lehet készülni és ha teljes mértékben nem is lehet őket kiküszöbölni, minden 

erőmmel azon leszek, hogy a szakterületem számára legelőnyösebb megoldásokon dolgozzak. 

Szándékomban áll továbbá együttműködni a mindenkori mentorkoordinátorral és 

mentorfelelőssel, hogy a jövő ciklusban is legalább ilyen lelkes és felkészült mentorcsapat 

alakuljon ki mint idén.  

Programok és Szacs: 

A következő félévben is szeretném megtartani a minimum havi egy szakterületi programot. 

Nagyjából a menetrend az évek alatt kialakult, de nyitott vagyok bármi fajta javaslatra, újításra. 

A hagyományos programokat szeretném mindenképp ugyanúgy megtartani.  

Továbbra is támogatom a különböző szakterületeken átnyúló közös programokat, hiszen úgy, 

ahogy a különböző tudományterületeket sem lehet teljesen elválasztani egymástól, úgy a 

különböző szaktereket sem. 3 hónapos tevekénységem alatt volt egy FizKém körtúra és egy 

GeoKémia PubQuiz is melyről a pozitív visszajelzések azt mutatták, hogy igen is van igény 

effajta törekvésre. ezzel kapcsolatban már beszéltem több szakterületi koordinátorral is és 

abszolút egyetértés jellemezte ezzel kapcsolatban az eszmecseréinket.  
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A Szakterületi Csoport rendszeresen összehívott gyűléseit mindenképpen szeretném fenntartani 

ahogy ezt eddig is tettem. Tapasztalataim alapján elmondhatom, hogy az utóbbi időben sikerült 

megduplázni az aktív hallgatók számát a szakterületen (ami persze korántsem csak az én 

érdemem) és jó lenne ezt a tendenciát a jövő évben is megtartani. Célom továbbra is az, hogy 

az elkövetkezendő félévekben olyan öntevékeny, integratív csapat működjön, ahol a hallgatók 

saját ötleteikkel és tapasztalataikkal gyarapítják a szakterületüket. Erre az elmúlt ciklusban is 

volt példa és levontam a tapasztalatot, hogy igen több szem többet lát alapon átfogóbban lehet 

irányítani egy szakterület mindennapi életét.  

Szeretnék a jövő ciklus Szacsjaira minél több tisztségviselőt meghívni, hogy mutatkozzanak 

be, beszéljenek röviden a munkájukról és, hogy a hallgatók milyen problémákkal kereshetik 

meg őket.  

A kémia és a szak népszerűsítése, közösségi felületek: 

Az előző pályázatomban leírt népszerűsítési forma továbbra is a terveim között szerepel és 

ennek jövő ősszel relevanciája is lesz. Tulajdonképpen a tervem az, hogy a szakterületen aktív 

hallgatókat bevonva, akár a volt középiskoláikban, akár partneriskolákban,  egyfajta 

népszerűsítő előadás keretében beszélnének erről a képzésről. Ehhez, akár lehetne egy 

egységesített prezentáció, illetve nagy vonalakban az előadás menete meg lenne szabva, 

ugyanakkor helyet adna a hallgató személyes véleményének és tapasztalatainak. 

Május végén befutott hozzám egy felkérés az Egyboglya Alapítványtól, hogy szeretnének 

bevonni minket gyermektáboroztatásba, ahol játékos keretek között, kísérletezve lehetne 

megszerettetni az általános iskolás generációval a kémiát. A szakterület pozitívan fogadta ezt a 

felkérést, az Alapítvány projektkoordinátorával azóta volt több megbeszélés is és jelenleg is 

toborzunk hallgatókat akik szívesen részt vennének ebben a tevékenységben.  

A közösségi felületeink véleményem szerint jól működnek, bár az Instagram és a TikTok 

tartalomgyártás mostanában kissé alábbhagyott, ezen mindenképp javítani szeretnék a 

következő ciklus során.   

Tanulmányi és tudományos ügyek, KéKó: 

Szeretnénk létrehozni a szakterületen az ún. nyári egyetem programot, amely már idén nyártól 

elindulna. A koncepció még kiforratlan, de a körvonalak már megvannak, hallgatók felől 

mutatkozott igény egy ilyesfajta megmozdulásra és az Intézetvezetés is abszolút támogató volt. 

Lényegében ez egy- vagy többnapos program lenne, melyre az Intézményünk oktatóit 

meghívnánk, hogy ott tartsanak érdekes szakmai előadásokat, bármilyen témában. A program 

célja az, hogy elszakadjunk a hivatalos keretektől és a katedrától. Ezt elősegítenék az egyéb 

kiegészítő programok melyre számtalan ötletünk van, úgy mint a közös bográcsozás, 

sportprogramok, és az egymás közötti kötetlen beszélgetés.   

A Kémiai Intézet gondozásában több szakmai előadássorozat is szerepel minden évben. 

Szeretném a hallgatókat ösztönözni ezek látogatására, véleményem szerint rengeteg hasznos 

tudás szerezhető meg ilyen alkalmak során.  

Továbbá szeretném bátorítani arra is a hallgatókat, hogy vegyenek részt mobilitási 

programokban (ERASMUS+, CEEPUS, stb.), hiszen ezek vissza nem térő lehetőségek. 

Sokakat az ismeretlen országtól/nyelvtől való félelem, illetve az igen hosszú előzetes szervezés 
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tart vissza, de úgy gondolom ezek a félelmek legyőzhetőek. Szeretnék a következő félév 

Szacsjaira, olyan TTK-s hallgatókat meghívni akik vettek részt ilyen mobilitási programban, 

hogy számoljanak be az élményeikről és osszák meg tapasztalataikat a hallgatósággal. 

Az elmúlt ciklus során azt tapasztaltam, hogy a hallgatók egyre bátrabban kérnek segítséget 

KÉKÓ-n keresztül ha elakadtak valahol a tanulmányaikban. Jó lenne ezt a tendenciát 

megtartani és minél szélesebb réteg felé eljuttatni ezt a lehetőséget.  

Összegzés: 

Köszönöm azoknak a bizalmat, akik támogattak abban, hogy újra megpályázzam ezt a 

tisztséget. Minden erőmmel azon leszek, hogy a hallgatótársaim érdekeit képviseljem, az elém 

kerülő problémákat megoldjam és segítséget nyújtsak bárkinek aki kéri.  

Köszönöm neked , hogy elolvastad a pályázatom! Ha lenne bármi kérdésed, vagy megjegyzésed 

a munkámmal kapcsolatban, vagy úgy érzed segítség kell, keres bátran! 

Budapest, 2023. 06. 04. 

Deák Tamás 

dthamas2002@student.elte.hu 

+36 30 282 0120 
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